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《圖書館指定令》

( 第 132 章第 105K 條 )
 
 

[1986 年 7 月 18 日 ]

編輯附註：
本命令的名稱由《圖書館 ( 巿政局轄區 ) 指定令》修訂為《圖書館指定令》—— 見 1999
年第 78 號第 7 條。

1. (由 1999年第 78號第 7條廢除 )

2. 指定圖書館

現指定本命令附表內所述的處所為圖書館。

Designation of Libraries Order

(Cap. 132, section 105K)
 
 

[18 July 1986]
(Format changes—E.R. 1 of 2013)

Editorial Note:
The title of this Order was amended from “Designation of Libraries (Urban Council 
Area) Order” to “Designation of Libraries Order” — see 78 of 1999 s. 7.

 
 

1. (Repealed 78 of 1999 s. 7)

2. Designation of libraries
The premises described in the Schedule hereto are designated as 
libraries.
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附表

[ 第 2 條 ]
 
 

1. 香港愛丁堡廣場大會堂高座地下、2至 6樓及 8至 11樓 (樓梯、
各層的門廊以及 8 樓的演奏廳除外 )。

 

2. 九龍油麻地上海街 251 號地下 A 座及 1 至 3 樓。 (2020年第
64號法律公告 )

 

3. 香港石排灣道華富邨華珍樓 511 至 519 號室及 611 至 619 號室。

 

4. 九龍九龍城衙前圍道 100 號九龍城市政大廈 3 樓。

 

5. 九龍荔灣道 19 號地下及 1 樓。

 

6. 香港電氣道 229 號 2 樓。

Schedule
[para. 2]

 
 

1. The ground floor, second to sixth floors, and eighth to eleventh 
floors (excluding the staircase, the floor lobby on each floor and 
the recital hall on the eighth floor) of the building known as City 
Hall High Block situated at Edinburgh Place, Hong Kong.

 

2. Block A of the ground floor of, and the first to third floors of, No. 
251, Shanghai Street, Yau Ma Tei, Kowloon. (L.N. 64 of 2020)

 

3. Rooms numbered 511 to 519 and rooms numbered 611 to 619 of 
the building known as Wah Chun House situated at Wah Fu Estate, 
Shek Pai Wan Road, Hong Kong.

 

4. The third floor of Kowloon City Municipal Services Building, 100 
Nga Tsin Wai Road, Kowloon City, Kowloon. (L.N. 145 of 2008)

 

5. The ground and first floors of No. 19, Lai Wan Road, Kowloon.

 

6. The second floor of No. 229, Electric Road, Hong Kong.
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7. 九龍黃大仙下邨二區北翼龍興樓地下。

 

8. 九龍元洲街 59-63 號元洲街市政大廈 1 樓及 2 樓。

 

9. 九龍牛池灣清水灣道 11 號牛池灣市政大廈 5 樓及 6 樓。

 

10. 香港柴灣道 338 號柴灣市政大廈 4 樓、5 樓及 8 樓。 (2001年
第 267號法律公告 )

 

11. 香港北角百福道北角街市大廈地下。

 

12. 九龍深水埗保安道 325-329 號保安道市政大廈 2 樓。 (2008年
第 145號法律公告 )

 

 

7. The ground floor of Lung Hing House, North Wing, Lower Wong 
Tai Sin Estate II, Kowloon.

 

8. The first and second floors of Un Chau Street Municipal Services 
Building, 59-63 Un Chau Street, Kowloon. (L.N. 145 of 2008)

 

9. The fifth and sixth floors of Ngau Chi Wan Municipal Services 
Building, 11 Clear Water Bay Road, Ngau Chi Wan, Kowloon. 
(L.N. 145 of 2008)

 

10. The fourth, fifth and eighth floors, Chai Wan Municipal Services 
Building, 338 Chai Wan Road, Hong Kong. (L.N. 267 of 2001)

 

11. The ground floor of the building known as North Point Market, 
Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong.

 

12. The first floor of Po On Road Municipal Services Building, 325-
329 Po On Road, Sham Shui Po, Kowloon. (L.N. 145 of 2008)
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13. 九龍馬頭圍道 11 號紅磡市政大廈 6 樓。

 

14. 九龍觀塘順利邨道順利邨體育館 3 樓。 (2007年第 213號法律
公告 )

 

15. 九龍旺角花園街 123A 號花園街市政大廈 4 樓及 5 樓。 (2008
年第 145號法律公告 )

 

16. 香港香港仔大道 203 號香港仔市政大廈 3 樓。 (2008年第 145
號法律公告 )

 

17. 九龍牛頭角道 183 號牛頭角市政大廈 2 樓及 3 樓。

 

18. 九龍深水埗石硤尾窩仔街 100 號石硤尾邨服務設施大樓 7 樓。 
(2014年第 7號法律公告 )

 

19. (由 2008年第 145號法律公告廢除 )

13. The sixth floor of Hung Hom Municipal Services Building, 11 Ma 
Tau Wai Road, Kowloon. (L.N. 145 of 2008)

 

14. The third floor of the Shun Lee Tsuen Sports Centre, Shun Lee 
Tsuen Road, Kwun Tong, Kowloon. (L.N. 213 of 2007)

 

15. The fourth and fifth floors of Fa Yuen Street Municipal Services 
Building, 123A Fa Yuen Street, Mong Kok, Kowloon. (L.N. 145 of 
2008)

 

16. The third floor of Aberdeen Municipal Services Building, 203 
Aberdeen Main Road, Hong Kong. (L.N. 145 of 2008)

 

17. The second and third floors of Ngau Tau Kok Municipal Services 
Building, 183 Ngau Tau Kok Road, Kowloon. (L.N. 145 of 2008)

 

18. The seventh floor of Shek Kip Mei Estate Ancillary Facilities 
Block, 100 Woh Chai Street, Shek Kip Mei, Sham Shui Po, 
Kowloon. (L.N. 7 of 2014)

 

19. (Repealed L.N. 145 of 2008)
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20. 九龍土瓜灣市政大廈暨政府合署 5 樓及 6 樓。

 

21. (由 2013年第 12號法律公告廢除 )

 

22. 九龍何文田培正道 5 號。

 

23. 九龍秀茂坪秀明道秀茂坪邨秀潤樓地下高層。 (2021年第 71
號法律公告 )

 

24. 九龍聯合道樂富中心第一期 3 樓 112 號。

 

25. 香港耀東邨耀昌樓地下。

 

26. 香港灣仔軒尼詩道 225 號駱克道市政大廈 3 樓 C 單位、4 樓及
5 樓。

 

20. Fifth floor and Sixth floor, To Kwa Wan Market and Government 
Offices, Kowloon.

 

21. (Repealed L.N. 12 of 2013)

 

22. No. 5, Pui Ching Road, Ho Man Tin, Kowloon.

 

23. The upper ground floor of Sau Yun House, Sau Mau Ping Estate, 
Sau Ming Road, Sau Mau Ping, Kowloon. (L.N. 71 of 2021)

 

24. Shop No. 112, Third floor, Lok Fu Shopping Centre I, Junction 
Road, Kowloon.

 

25. The ground floor of Yiu Cheong House, Yiu Tung Estate, Hong 
Kong.

 

26. Unit C of the third floor, the fourth and fifth floors of Lockhart 
Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wan Chai, 
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27. 香港鰂魚涌鰂魚涌街 38 號鰂魚涌市政大廈 4 樓及 5 樓。

 

28. 九龍大角咀福全街 63 號大角咀市政大廈 3 樓。 (2005年第 219
號法律公告 )

 

29. 九龍觀塘瑞和街 9 號瑞和街市政大廈 5 樓及 6 樓。

 

30. 香港皇后大道西 470 號石塘咀市政大廈 3 樓及 4 樓。

 

31. 九龍尖沙咀東部科學館道 1 號康達廣場 1 樓。

 

32. 香港堅尼地城士美非路 12K 號士美非路市政大廈 3 樓。

Hong Kong. (L.N. 145 of 2008)

 

27. The fourth and fifth floors of Quarry Bay Municipal Services 
Building, 38 Quarry Bay Street, Quarry Bay, Hong Kong. 
(L.N. 145 of 2008)

 

28. The third floor, Tai Kok Tsui Municipal Services Building, 63 Fuk 
Tsun Street, Tai Kok Tsui, Kowloon. (L.N. 219 of 2005)

 

29. The fifth and sixth floors of Shui Wo Street Municipal Services 
Building, 9 Shui Wo Street, Kwun Tong, Kowloon. (L.N. 145 of 
2008)

 

30. The third and fourth floors of Shek Tong Tsui Municipal Services 
Building, 470 Queen’s Road West, Hong Kong. (L.N. 145 of 2008)

 

31. The first floor of the building known as Concordia Plaza, 1 Science 
Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon.

 

32. The third floor of Smithfield Municipal Services Building, 12K 
Smithfield, Kennedy Town, Hong Kong. (L.N. 145 of 2008)
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33. 香港跑馬地毓秀街 2 號黃泥涌市政大廈 3 樓。

 

34. 九龍新蒲崗崇齡街 33 號新蒲崗廣場 3 樓。

 

35. 九龍黃大仙毓華街 23 號慈雲山中心 7 樓 701-702 號舖位。 (2013
年第 37號法律公告 )

 

36. 香港鴨脷洲洪聖街 8 號鴨脷洲市政大廈五樓。

 

37. 大埔鄉事會街 8 號大埔綜合大樓 5 樓。 (2004年第 217號法律
公告 )

 

38. 長洲大興堤路 2 號長洲市政大廈 2 樓。 (2008年第 145號法律
公告 )

 

 

33. The third floor of Wong Nai Chung Municipal Services Building, 2 
Yuk Sau Street, Happy Valley, Hong Kong. (L.N. 145 of 2008)

 

34. The third floor of San Po Kong Plaza, 33 Shung Ling Street, San 
Po Kong, Kowloon.

 

35. Shop Nos. 701-702, 7/F., Tsz Wan Shan Shopping Centre, 23 Yuk 
Wah Street, Wong Tai Sin, Kowloon. (L.N. 37 of 2013)

 

36. The fifth floor of Ap Lei Chau Municipal Services Building, 8 
Hung Shing Street, Ap Lei Chau, Hong Kong. (L.N. 145 of 2008)

 

37. The 5th floor, Tai Po Complex, 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po. 
(L.N. 217 of 2004)

 

38. The second floor of Cheung Chau Municipal Services Building, 2 
Tai Hing Tai Road, Cheung Chau. (L.N. 145 of 2008)
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39. 沙田瀝源邨貴和樓地下 101-110 號單位。

 

40. 屯門大興邨商場 1 樓的部分地方，該地方在註明日期為 1978
年 9 月 29 日的一幅地圖上以藍色影線顯示，該地圖已由政務
司簽署，並存放於康樂及文化事務署屯門辦事處。

 

41. 元朗馬田路 52 號元朗文化康樂大樓地下及 1 樓。 (2017年第
39號法律公告 )

 

42. 葵涌興芳路 166-174 號葵興政府合署 4 樓。

 

43. 大嶼山大澳龍田邨商業中心第 12 號舖位。

 

44. 上水智昌路 13 號石湖墟市政大廈 3 樓。 (2008年第 145號法
律公告 )

 

39. Units 101-110 of the ground floor of the building known as Kwai 
Wo House at Lek Yuen Estate, Sha Tin.

 

40. The part of the first floor, Commercial Complex, Tai Hing Estate, 
Tuen Mun, hatched blue on a map dated 29 September 1978, 
signed by the Secretary for Home Affairs and deposited in the 
Tuen Mun District Office of the Leisure and Cultural Services 
Department.

 

41. The ground and first floors of Yuen Long Leisure and Cultural 
Building, 52 Ma Tin Road, Yuen Long. (L.N. 39 of 2017)

 

42. The 4th floor of the building known as Kwai Hing Government 
Offices, 166-174 Hing Fong Road, Kwai Chung.

 

43. Shop No. 12, Commercial Centre, Lung Tin Estate, Tai O, Lantau 
Island.

 

44. The third floor of Shek Wu Hui Municipal Services Building, 13 
Chi Cheong Road, Sheung Shui. (L.N. 145 of 2008)
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45. 南丫島索罟灣第 2 街社區大樓地下的部分地方，該地方在註
明日期為 1982 年 11 月 23 日的草圖上以紅色影線顯示，該草
圖已由政務司簽署，並存放於康樂及文化事務署離島辦事處。

 

46. 屯門屯喜路 1 號。

 

47. 坪洲寶坪街6號坪洲市政大廈地下。 (2008年第 145號法律公告 )

 

48. 大嶼山梅窩銀石街 9 號梅窩市政大廈地下。 (2008年第 145號
法律公告 )

 

49. 葵涌石蔭路北葵涌街市及圖書館 2 樓及 3 樓，在註明日期為
1984 年 1 月 31 日的第 37A 號及第 37B 號草圖上以紅色影線顯
示，該兩幅草圖已由市政總署署長簽署，並存放於康樂及文
化事務署葵涌辦事處。

 

50. 西貢親民街 34 號西貢政府合署 5 樓的部分地方，該地方在編
號為 SKM8395 的樓面平面圖中以粉紅色顯示， 該平面圖已由

45. The part of the ground floor of the building known as Community 
Building, Second Street, Sok Kwu Wan, Lamma Island, hatched 
red on the sketch plan dated 23 November 1982, signed by the 
Secretary for Home Affairs and deposited in the Islands District 
Office of the Leisure and Cultural Services Department.

 

46. 1 Tuen Hi Road, Tuen Mun.

 

47. The ground floor of Peng Chau Municipal Services Building, 6 Po 
Peng Street, Peng Chau. (L.N. 145 of 2008)

 

48. The ground floor of Mui Wo Municipal Services Building, 9 Ngan 
Shek Street, Mui Wo, Lantau Island. (L.N. 145 of 2008)

 

49. The 2nd and 3rd floors of North Kwai Chung Market and Library, 
Shek Yam Road, Kwai Chung, hatched red on the sketch plans No. 
37A and No. 37B dated 31 January 1984, signed by the Director of 
Urban Services and deposited in the Kwai Chung District Office of 
the Leisure and Cultural Services Department.

 

50. The part of the 5th floor of the Sai Kung Government Offices, 
34 Chan Man Street, Sai Kung, shown in pink on the floor plan 
numbered SKM8395, signed by the Director of Leisure and 
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康樂及文化事務署署長於 2013 年 6 月 26 日簽署，並存放於香
港中央圖書館。 (2013年第 122號法律公告 )

 

51. 荃灣西樓角路 38 號。

 

52. (由 2003年第 150號法律公告廢除 )

 

53. 青衣青綠街38號青衣市政大廈1樓。 (2008年第 145號法律公告 )

 

54. 屯門蝴蝶邨蝶聚樓地下 123-130 號單位。 (2010年第 42號法
律公告 )

 

55. 荃灣石圍角邨石芳樓 215-219 號單位。

 

56. 沙田源禾路 1 號。
 
 

 

Cultural Services on 26 June 2013 and deposited in the Hong Kong 
Central Library. (L.N. 122 of 2013)

 

51. 38 Sai Lau Kok Road, Tsuen Wan.

 

52. (Repealed L.N. 150 of 2003)

 

53. The first floor of Tsing Yi Municipal Services Building, 38 Tsing 
Luk Street, Tsing Yi. (L.N. 145 of 2008)

 

54. Unit Nos. 123-130, Ground Floor, Tip Chui House, Butterfly 
Estate, Tuen Mun. (L.N. 42 of 2010)

 

55. Unit Nos. 215-219, Shek Fong House, Shek Wai Kok Estate, Tsuen 
Wan.

 

56. No. 1, Yuen Wo Road, Sha Tin.
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57. 南丫島榕樹灣大街 1號 1樓及 2樓。 (2018年第 192號法律公告 )

 

58. 新界沙頭角順興街 23號沙頭角邨迎海樓地下第 3號舖位。 (2021
年第 38號法律公告 )

 

59. 九龍觀塘鯉魚門徑 6 號鯉魚門市政大廈 1 樓。 (2008年第 145
號法律公告 )

 

60. 香港銅鑼灣高士威道 66 號稱為香港中央圖書館的建築物，連
同與其連接的行人天橋及該天橋的相聯構築物，但不包括在
該建築物內的演講廳、展覧館、一號活動室、二號活動室、圖
書及禮品店及咖啡閣。 (2002年第 245號法律公告 )

 

61. 將軍澳運隆路 9 號。 (2001年第 138號法律公告 )

 

62. (由 2013年第 1號法律公告廢除 )

 

57. The first and second floors, 1 Yung Shue Wan Main Street, Lamma 
Island. (L.N. 192 of 2018)

 

58. Shop No. 3, the ground floor of Ying Hoi House, Sha Tau Kok 
Chuen, 23 Shun Hing Street, Sha Tau Kok, New Territories. 
(L.N. 38 of 2021)

 

59. The first floor of Lei Yue Mun Municipal Services Building, 6 Lei 
Yue Mun Path, Kwun Tong, Kowloon. (L.N. 145 of 2008)

 

60. The building known as the Hong Kong Central Library at 66 
Causeway Road, Causeway Bay, Hong Kong, together with the 
footbridge connected to that building and the structures associated 
with the footbridge, but excluding the Lecture Theatre, the 
Exhibition Gallery, Activity Room 1, Activity Room 2, the Book 
and Gift Shop and the Cafeteria in that building. (L.N. 245 of 
2002)

 

61. 9 Wan Lung Road, Tseung Kwan O. (L.N. 138 of 2001)

 

62. (Repealed L.N. 1 of 2013)
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63. 粉嶺和滿街 9 號 2 樓。 (2002年第 243號法律公告 )

 

64. 九龍蒲崗村道富山邨富仁樓地庫一層 1-4 號單位。 (2002年第
244號法律公告 )

 

65. (由 2010年第 86號法律公告廢除 )

 

66. 馬鞍山鞍駿街 14 號。 (2005年第 40號法律公告 )

 

67. 香港赤柱赤柱市場道 6 號赤柱市政大廈地面上層。 (2006年第
180號法律公告 )

 

68. 新界天水圍天澤商場 313 號舖位。 (2006年第 271號法律公告 )

 

69. 東涌文東路 39 號東涌市政大樓地下及 1 樓的部分地方，該等
地方在編號為 AB/4785/GP002 及 AB/4785/GP003 的樓面平面
圖中以綠色顯示，該兩幅平面圖已由康樂及文化事務署署長
於 2010 年 5 月 4 日簽署，並存放於康樂及文化事務署離島區
康樂事務辦事處。 (2010年第 86號法律公告 )

63. The second floor, 9 Wo Mun Street, Fanling. (L.N. 243 of 2002)

 

64. Units 1-4, LG1, Fu Yan House, Fu Shan Estate, Po Kong Village 
Road, Kowloon. (L.N. 244 of 2002)

 

65. (Repealed L.N. 86 of 2010)

 

66. 14 On Chun Street, Ma On Shan. (L.N. 40 of 2005)

 

67. The upper ground floor, Stanley Municipal Services Building, 6 
Stanley Market Road, Stanley, Hong Kong. (L.N. 180 of 2006)

 

68. Shop 313, Tin Chak Shopping Centre, Tin Shui Wai, New 
Territories. (L.N. 271 of 2006)

 

69. Parts of the ground and first floors of Tung Chung Municipal 
Services Building, 39 Man Tung Road, Tung Chung, shown in 
green on the floor plans numbered AB/4785/GP002 and AB/4785/
GP003, signed by the Director of Leisure and Cultural Services on 
4 May 2010 and deposited in the Islands District Leisure Services 
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70. 柴灣小西灣道 15 號小西灣綜合大樓地下及閣樓的部分地方，
該等地方在編號為 AB/5744/GP121 及 AB/5744/GP122 的樓面
平面圖中以綠色顯示，該兩幅平面圖已由康樂及文化事務署
署長於2011年4月21日簽署，並存放於香港中央圖書館。 (2011
年第 98號法律公告 )

 

71. 元朗天水圍聚星路 1 號屏山天水圍文化康樂大樓高座地下至 7 
樓。 (2012年第 150號法律公告；2013年第 1號法律公告 )

 

72. 觀塘藍田慶田街 1 號藍田綜合大樓 5 樓及 6 樓。 (2012年第
150號法律公告；2013年第 12號法律公告 )

 

73. 西貢將軍澳翠嶺路 4 號。 (2014年第 152號法律公告 )

 

74. 粉嶺一鳴路 23 號牽晴間一樓 104A 號及 105A 號舖位。 (2021
年第 105號法律公告 )

 

Office of the Leisure and Cultural Services Department. (L.N. 86 of 
2010)

 

70. Parts of the ground and mezzanine floors of Siu Sai Wan Complex, 
15 Siu Sai Wan Road, Chai Wan, shown in green on the floor plans 
numbered AB/5744/GP121 and AB/5744/GP122, signed by the 
Director of Leisure and Cultural Services on 21 April 2011 and 
deposited in the Hong Kong Central Library. (L.N. 98 of 2011)

 

71. The ground to seventh floors of the High Block of Ping Shan Tin 
Shui Wai Leisure and Cultural Building, 1 Tsui Sing Road, Tin 
Shui Wai, Yuen Long. (L.N. 150 of 2012; L.N. 1 of 2013)

 

72. The fifth and sixth floors of Lam Tin Complex, 1 Hing Tin Street, 
Lam Tin, Kwun Tong. (L.N. 150 of 2012; L.N. 12 of 2013)

 

73. 4 Chui Ling Road, Tseung Kwan O, Sai Kung. (L.N. 152 of 2014)

 

74. Shop Nos. 104A and 105A, First Floor, Dawning Views, 23 Yat 
Ming Road, Fanling. (L.N. 105 of 2021)

 

最後更新日期 Last updated date
7.2.2022 7.2.2022

《圖書館指定令》 Designation of Libraries Order

S-23 附表 Schedule S-24
第 132O 章  Cap. 132O



經核證文本 Verified Copy

75. 沙田銀城街 35 號圓洲角綜合大樓高座地下、2 樓 201 號室及 3
至 5 樓。 (2016年第 87號法律公告 )

 

76. 位於西灣河鯉景道 52 號港島東體育館的、稱為自助圖書站的
建築物。 (2017年第 97號法律公告 )

 

77. 位於尖沙咀梳士巴利道 10 號香港文化中心的、稱為自助圖書
站的建築物。 (2017年第 97號法律公告 )

 

78. 位於沙田大圍村南道 2 號的、稱為自助圖書站的建築物。 (2018
年第 192號法律公告 )

 

79. 九龍深水埗深旺道 38號深水埗康樂文化大樓地下及 1樓。 (2021
年第 217號法律公告 )

(附表由 1999年第 78號第 7條代替 )

75. The ground floor, Room 201 of the second floor, and the third to 
fifth floors of the High Block of Yuen Chau Kok Complex, 35 
Ngan Shing Street, Sha Tin. (L.N. 87 of 2016)

 

76. The building known as Self-service Library Station situated at the 
Island East Sports Centre, 52 Lei King Road, Sai Wan Ho. (L.N. 97 
of 2017)

 

77. The building known as Self-service Library Station situated at the 
Hong Kong Cultural Centre, 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui. 
(L.N. 97 of 2017)

 

78. The building known as Self-service Library Station situated at 2 
Tsuen Nam Road, Tai Wai, Sha Tin. (L.N. 192 of 2018)

 

79. The ground and first floors of Sham Shui Po Leisure and Cultural 
Building, 38 Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon. 
(L.N. 217 of 2021)

(Schedule replaced 78 of 1999 s. 7)
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